
Protokół Nr yi/2019 
z VI sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 9 maja 2019 r. 

VI sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyto w sali narad Urzędu Gminy Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 1535, a zakończono o godz. 1830. 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Jan Cios -protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1). 

8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
9. Pani Matwij Renata Ewa 
10. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
11. Pani Polakowska Urszula Mariola 
12. Pani Skiba Bożena Ela 
13. Pani Słota Katarzyna 
14. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 

Radni nieobecni: 
1. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt 
2. Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
4. Pan Marek Barcicki - Radca prawny 
5. Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Adamowie 
6. Pan Krzysztof Kuźma - Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni 
7. Sołtys. 

Lista obecności osób zaproszonych. 
(Zał. Prot. Nr 2) 

Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie ąuorum 
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2019 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 



8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie za rok 2018 
- dyskusja 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 
- dyskusja 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2018 
- dyskusja 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej na 
przebudowę zatoki parkingowej przy drodze powiatowej Nr 3252 L Obrocz- Namule - Hutki w 
miejscowości Bondyrz 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Adamów 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

13. Rozpatrzenie pism 

14. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące 

15. Zamknięcie obrad sesji. 
Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia VI sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów dokonała Pani Bożena Skiba 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi 
niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 

Ad.2. Przewodnicząca rady - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był do publicznego 
wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono przed sesją na sali obrad i jest również 
do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała radnych, czy do protokółu z V sesji VIII kadencji z dnia 28 marca 
2019 r. ktoś z radnych chce wnieść uwagi?. Uwag nie zgłoszono. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokółu z V sesji Rady Gminy Adamów z dnia 28 marca 2019 r. głosowali; 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz Mirosław, Matwij Renata Ewa, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 3.) 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z V sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
28 marca 2019 r. został przyjęty. 



Ad.3. Pani Przewodnicząca - poinformowała, że radni projekt porządku obrad otrzymali wraz 
z zawiadomieniem. Zapytała czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
W sprawie porządku obrad nikt nie zabierał głosu. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem porządku głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, 
Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz 
Mirosław, Matwij Renata Ewa, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. (Zał. Prot. Nr 4) 
Przewodnicząca stwierdziła, że rada gminy uchwaliła porządek obrad V sesji VIII kadencji. 

Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach Wójta podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5 ) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej 
sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6 ) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Pani Skarbnik przypominała, że materiały radni otrzymali, prosiła o wprowadzenie 
dodatkowych zmian jednocześnie je omawiając. Poinformowała, że zostały one również 
uwzględnione w zmianach budżetowych. 
Przedstawiła projekt uchwały. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, 
Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz 
Mirosław, Matwij Renata Ewa , Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 7) 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8). 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2019. 
Pani Skarbnik przypominała, że materiały radni otrzymali, zmiany zostały omówione przy 
wieloletniej prognozie finansowej. Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego 
Krzysztofa Greli dotyczące zmian w budżecie gminy. 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, 
Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz 
Mirosław, Matwij Renata Ewa, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10). 

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie za 2018 
r. radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
(Zał. Prot. Nr 11) 



Pani Danuta Jaworska poinformowała, że ustawa obliguje Kierownika GOPS do corocznego 
składania sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Ad.9. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 
(Zał. Prot. Nr 12) 
Pani Danuta Jaworska poinformowała, że ustawa obliguje Kierownika GOPS do corocznego 
składania Ocena zasobów pomocy społecznej. Udzieliła wyjaśnienia "Oceny zasobów 
pomocy społecznej za rok 2018". Dokumentu radni nie otrzymali, był i jest wyłożony 
w Ośrodku Pomocy Społecznej do publicznego wglądu. 

Ad. 10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2018 
Pan Piotr Szmidt przedstawił sprawozdanie, udzielił wyjaśnienia, poinformował, że radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję Sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok 2018. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej 
na przebudowę zatoki parkingowej przy drodze powiatowej Nr 3252 L Obrocz- Namule -
Hutki w miejscowości Bondyrz. 
Pan Piotr Szmidt udzielił wyjaśnienia do projektu uchwały oraz przedstawił projekt 
uchwały. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, 
Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz 
Mirosław, Matwij Renata Ewa , Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Sołtys Dariusz, Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. (Zał. Prot. Nr 14). 
(Zał. Prot. Nr 14). 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15). 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Adamów. 
Projekt uchwały (Zał. Prot. Nr 16). 

Pan radca udzielił wyjaśnienia, omówił uwagi oraz proponowany zmian w projekcie 
uchwały w związku z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr W42/19 Rady Gminy Adamów z dnia 28 marca 2019 roku w 
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Adamów, w części obejmującej § 18 ust. 2 zd. 
pierwsze, § 19 ust. 5, § 30 pkt 2 oraz § 38 uchwały. 

Uwzględniając propozycję radnych dotyczącą nagrywania posiedzeń komisji 
zaproponowaliśmy w projekcie uchwały aby § 61 pkt. 1 otrzymał brzmienie; 

„§ 61.1. Posiedzenia komisji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania posiedzeń są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy. 



Radny Mirosław Lewusz - przewodniczący Komisji Statutowej zgłosił wniosek 
o wykreślenie z projektu uchwały punktu dotyczącego nagrywania posiedzeń komisji 
Radny Krzysztof Grela proponował zapisanie punktu dotyczącego nagrywania sesji. 

Pani przewodnicząca ogłosiła 10 minutowa przerwę w obradach. 
Po przerwie. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie. (Głosowanie bez użycia tabletów). 
Kto jest za tym aby „§ 61. pozostał bez zmian, czyli w brzmieniu uchwalonym Uchwałą 
Nr V/42/19 Rady Gminy Adamów z dnia 28 marca 2019 roku 
Głosowanie imienne. 

Za głosowali; Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek Marian, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba 
Bożena, Sołtys Dariusz. 

Przeciw głosowali; Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Matwij Renata Ewa, Słota Katarzyna. 

Za głosowało 10, przeciw 4, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 17). 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że paragraf pozostaje bez zmian. 

Radna Urszula Polakowska przedstawiła projekt uchwały. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, 
Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, Słota 
Katarzyna. 
Wstrzymała się; Matwij Renata Ewa, 
Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19). 

Ad. 13 i 14 Rozpatrzenie pism. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radna Urszula Polakowska odczytała, pismo pana z dnia 5 stycznia 2018 r. 
dotyczące rozważenia pizez Gminę możliwości sprzedażny działki nr 733 położonej w obrębie 
Suchowola 
Pod dyskusji, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zapytanie. 
„Czy Rada Gminy wyraża zgodę na zbycie części działki (była droga gminna)" 

Głosowanie imienne. 

Za głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz Mirosław, Matwij 
Renata Ewa , Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, 
Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 20). 



Radny Tomasz Michałuszko odczytał interpelacje Jacka Kuryło radnego z Bondyrza w sprawie 
wykonania gruntownego remontu mostu znajdującego się w miejscowości Bondyrz przy dojeździe do 
fabryki mebli. 

Radna Urszula Polakowska odczytała, pismo Głównego Geodety Kraju dotyczącego nienależytego 
wykonania przedmiotu umowy nrGI- MZUT.0742.31.2016 zwartej w dniu 3 listopada 2016 r. 
(dotyczy modernizacji gruntów na terenie gminy Adamów). 

Pan Wójt poruszył sprawy, które szczegółowo omówione będą na posiedzeniach komisji; 
1. Sprawa wykupu działek przez mieszkańców w miejscowości Bondyrz, odbędzie się zebranie ze 
wszystkimi zainteresowanymi. 
2. Przebudowa czaszy zbiornika wodnego w Jacni, będą prace ziemne i będzie ziemia, która trzeba 
zagospodarować. W związku z tym, że kiedyś budowaliśmy zbiornika i ziemia została 
zagospodarowana według nas prawidłowo zgodnie z decyzjami, pozwoleniami na budowę, Ale 
sprawy były badane przez Prokuraturę itd. Zapytał co mamy z tą ziemią zrobić? Temat bardzo 
poważny. Część ziemi gmina wykorzysta do wyrównania terenu przy zbiorniki, gdzie są kajaki. 
Pozostałą trzeba w jakiś sposób zagospodarowywać. Czy ziemię ma zabrać kto chce? 
W dyskusji nad zagospodarowaniem ziemi głos zabierali: Bożena Skiba, Wójt, Jacek Kuryło, 
Marek Barcicki, Dariusz Sołtys, Krzysztof Grela, Ryszard Krawczyk, Renata Matwij, Dariusz 
Komiasarczuk. 
Po dyskusji pani przewodnicząca zapytała? 
Czy Rada Gminy wyraża zgodę na rozdysponowanie ziemi pozyskanej z przebudowy czaszy 
zbiornika w Jacni mieszkańcom gminy ? 
Głosowanie imienne. 
Za głosowali; Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek Marian, Lewusz Mirosław, Matwij 
Renata Ewa , Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys Dariusz, 
Słota Katarzyna. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 21). 

3. Wójt poinformował, że przyszłą sesję chcielibyśmy zorganizować prawdopodobnie 6 czerwca o 
godz. 9;00 w związku z tym, że na tej sesji rozpatrywany będzie Raport o stanie gmin. 
4. Przygotowywany będzie wniosek na solary, zechcemy zorganizować zebrania z mieszkańcami. 

Podkreślił, że koszt solarów będzie wyższy. 
5. Prosił, aby komisje odbyły swoje posiedzenia na których zostaną omówione zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Prosił o wskazanie osób, którym należy dokonać zmiany 
piana Uwzględniając te osoby, które pilnie chcą się budować. Zaznaczył, że sam nie będzie 
dokonywał wyboru. 
6. Poinformował, że koszty inwestycji po przetargach są wyższe. 

Wójt odniósł się do pisma radnego Jacka Kuryło - most postaramy się naprawić, ale sytuacja 
finansowa obecnie jest trudna, ponieważ koszt inwestycji wzrasta i do wszystkiego dokładamy. 
Trudno na to pytanie odpowiedzieć 
Radny Jacek Kuryło prosił o zabezpieczenie i naprawienie barier przy moście, grozi to tym, że ktoś 
może się oprzeć i wpaść do śluzy. 
Wójt odpowiedział, że nikt dotychczas tego problemu nie zgłaszał. Zwrócimy na to uwagę. 
Postaramy się by było to bezpieczne. 

Ogłaszany będzie przetarg na budowę świetlicy w Suchowoli Koloni. 



Wójt odnosząc się do pisma dotyczącego modernizacji podkreślił, że dalej są problemy. 
Są rozbieżności w mapach drogi do cmentarza w Bondyrzu i geodeci nie mogą nam przygotować 
map. 
Rozmawiano o problemach po przeprowadzonej modernizacji gruntów. 
Radny Krzysztof Grela poinformował, że droga z kostki na wysokości mostu w kierunku Ulicy 
wymaga naprawy. Prosił o pizecięcie gałęzi przy drodze (problem zgłoszony na zebraniu wiejskim). 
Pani przewodnicząca poinformowała, że otrzymała zaproszenie dla całej rady na organizowane w 
dniu jutrzejszym o godz. 10;00 dni święto w Szkole Podstawowej w Szewni Górnej 

Ad. 15. Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady VI sesji VIII 
kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów i stronie internetowej 
Gminy Adamów. 


